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                                              PROTOKÓŁ NR 221 / 2010 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 22 lipca 2010 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono o godz. 14.00 

  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tomasz Kranc                       -   Wicestarosta Wągrowiecki 
2. Andrzej Bielecki                    -   Członek Zarządu Powiatu 
3. Andrzej Wieczorek                -   Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 5.  Andrzej Sebastyański        - Sekretarz Powiatu 
 6.  Danuta Królczyk                - Skarbnik Powiatu 
 7.  Agnieszka Suska                -specjalista w Wydziale Geodezji 
 8.  Grzegorz Hoffmann           -Dyrektor ZOZ w Wągrowcu 
 9.  Jarosław Małecki               -z-ca Dyrektora ZOZ ds. medycznych 

     10. Edyta Owczarzak               -kierownik PCPR w Wągrowcu 
     11. Małgorzata Klessa             -kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 
     12.  Karolina Krenz                 -kierownik Wydziału Oświaty 
     13. Katarzyna Kubacka           -prac. II stopnia – p. interwencyjne- protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 15  lipca 2010 roku. 
3. Informacja Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu projektów uchwał w sprawie : 
     4.1 pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. Polna w Gołańczy    
           o łącznej długości 0,359km. 
     4.2  pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1606 Łukowo-Wiśniewo-Kołybki- 

 Niemczyn – Stępuchowo -Gruntowice przebiegającą na terenie gm. 
Damasławek o łącznej długości 2,270km. 

      4.3  zaliczenia do kategorii drogi powiatowej drogę nr 212009P przebiegającą na  
 terenie gm. Damasławek do skrzyżowania w miejscowości Stępuchowo o 
łącznej dł.0,600 km. 

5. Rozpatrzenie pisma Zarządu Powiatu Wągrowieckiego do Wojewody 
Wielkopolskiego w sprawie rezygnacji Skarbu Państwa z przysługującego 
odszkodowania. 

6. Informacja o aktualnej sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii potwierdzającej działalność 

Wielkopolskiemu Stowarzyszeniu na Rzecz Chorych, Niepełnosprawnych i Ich 
Rodzin „Rehabilitacja” im. K.Marcinkowskiego z siedzibą w Wągrowcu. 

8. Rozpatrzenie pisma MOW w Antoniewie dot.  ujęcia w planie rzeczowo-
finansowym na rok 2012  zadania „Włączenie oczyszczalni do kolektora 
sanitarnego w ramach przedsięwzięcia pn. Kanalizacja obszaru Krajobrazowego 
Puszcza Zielonka i okolic.” 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnej dla Pani Danuty Żwikiewicz-Muszyńskiej nauczyciela 
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnej dla Pani Iwony Sobczak nauczyciela kontraktowego ubiegającego 
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

11. Rozpatrzenie wniosków Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Wągrowcu              
o przyznanie Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego p. H.Heckert, 
M.Kaniewskiemu. 

12. Zapoznanie się z analizą opisową Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu             
w 2010 roku. 

13. Zapoznanie z pismem Prezydenta Miasta Poznania będące odpowiedzią na 
wystąpienie Zarządu Powiatu o przystąpieniu do Aglomeracji Poznańskiej. 

14. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
15. Uwagi i wnioski. 
 
Ad. 1 
Odczytano i jednogłośnie przyjęto porządek obrad. 
 
Ad. 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu z dnia 15 lipca 2010 roku. 
 
Ad. 3 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- przyjęciu delegacji niemieckiej z Lüneburga, 
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, 
-otwarciu lapidarium na cmentarzu ewangelickim w Wągrowcu, 
-spotkaniu zorganizowanym przez Biuro Powiatowe Wielkopolskiej Izby Rolniczej w 
Wągrowcu, 
-powitaniu uczestników kolonii zorganizowanej w wspólnie z Urzędem Miejskim w 
Wągrowcu dla mieszkańców obszarów dotkniętych powodzią, 
- spotkaniu  dot.  funkcjonowania MOW w  Antoniewie w związku z remontem, 
- na placu budowy inwestycji drogowej Damasławek-Wapno. 
 
Ad.4 
4.1 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. Polna w Gołańczy o łącznej długości 0,359km. 
Projekt uchwały przedstawiła specjalista w Wydziale Geodezji A. Suska. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
4.2Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej nr 1606 Łukowo-Wiśniewo-Kołybki    Niemczyn – Stępuchowo -
Gruntowice przebiegającą na terenie gm. Damasławek o łącznej długości 2,270km. Projekt 
uchwały przedstawiła specjalista w Wydziale Geodezji A. Suska. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
4.3Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie zaliczenia do 
kategorii drogi powiatowej drogę nr 212009P przebiegającą na  terenie gm. Damasławek do 
skrzyżowania w miejscowości Stępuchowo o łącznej dł.0,600 km. Projekt uchwały 
przedstawiła specjalista w Wydziale Geodezji A. Suska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 
3 do protokołu. 
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Ad.5 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył pismo skierowane do Wojewody Wielkopolskiego w 
sprawie rezygnacji Skarbu Państwa z przysługującego odszkodowania. Pismo przedstawiła 
specjalista w Wydziale Geodezji A. Suska. Pismo  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.6 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu. 
Informację przedstawił dyrektor G. Hoffmann wraz z z-cą J. Małeckim. 
 
G.Hoffmann cyt. „ Strata za 6 miesięcy wyniosła  1. 690.486 zł. Strata w stosunku do 
pozostałych miesięcy nie wykazała takiego przyrostu.” 
 
G.Hoffmann cyt.: „Odnosząc się do pisma wystosowanego przez lekarzy o zabezpieczeniu 
dyżurów bez podpisanych umów. Spotkałem się z lekarzami, a mimo to umowy nie zostały 
podpisane, a moje uprawnienia pozwalają na podpisanie umowy na dyżury. Lekarze z 
oddziału wewnętrznego mówią, że  z własnej inicjatywy podjęli taką decyzję. Mówili, że 
złożą wywiedzenia .Panowie złożyli przysięgę Hipokratesa i powinni odnieść się z tym do 
pacjentów. W pozostałych oddziałach dyżury są podpisane i złożone. W miesiącu sierpniu 
lekarze z oddziału wewnętrznego chcą ten temat omówić ze Starostą oraz Przewodniczącym  
Rady Społecznej.” 
 
Wicestarosta T .Kranc cyt.: „Jakie kroki podjął pan Dyrektor co do zarządzania oddziałem 
wewnętrznym?” 
 
G. Hoffmann cyt. „Moje propozycje nie zostały uwzględnione przez dr Świerzyńską. 
Propozycja przedłożona dr Redoszowi również nie została przyjęta.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „ Kto jest zastępcą dr  Świerzyńskiej?”   
 
G. Hoffmann cyt.: „Pani dr Iwona Krysińska-Hulbicz” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „Jeżeli dr Świerzyńska zrezygnowała z pełnienia funkcji 
ordynatora to z automatu  jej obowiązki powinna przyjąć zastępca czyli dr Hulbicz” 
 
G. Hoffmann cyt.: „Umowy na oddziale wewnętrznym wygasły  z dniem ostatniego czerwca. 
Nowe umowy nie zostały podpisane. Stanowiska  dr Świerzyńskiej jest ostateczne.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „Jak pan widzi rozwiązanie problemu oddziału 
ginekologicznego?” 
 
G. Hoffmann cyt.: „Zostały dwie osoby dr Monzer i dr Pezacka. Mogę z nimi rozmawiać. 
Mam obawy, że skoro 3 osoby nie podjęły się kierowaniem oddziałem to pozostali solidarnie 
odmówią.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt. „Czy panu zastępcy sytuacja jest znana?” 
 
J.Małecki cyt.: „Sprawy kadrowe, finansowe są znane dyrektorowi naczelnemu. Nie brałem 
udziału w niektórych rozmowach. Obecna sytuacja wymaga podjęcia odpowiednich kroków. 
Sądzę, że  trzeba znaleźć konsensus.” 
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Wicestarosta T. Kranc cyt. „Decyzje finansowe powinny być podejmowane przez dyrekcję 
szpitala. Głosy dyskusji powinny być brane pod uwagę jedynie przy podejmowaniu  przez 
dyrekcję decyzji.  
 
G.Hoffmann cyt. „ Dr Świerzyńska  pracuje o 1/ 5 etatu mniej. Dr Monzer może pracować na 
wysokości 3/5 etatu. Jakiś czas temu przekonałem dr Monzera do pozostania w naszym 
Szpitalu na mniejszym etacie. Minęło kilka miesięcy i wrócił na cały etat. Nie wiem jak to 
teraz będzie. Dr Pezacka złożyła podanie o pracę  na ½ etatu. Dr Redosz na cały etat. 
Specjalista z Rogoźna przyjeżdża na dyżury.” 
 
J.Małecki cyt.:  „Sytuacja jest tego typu. Do tej pory nie miałem wpływu na cokolwiek. Nie 
mówię o sprawach kadrowych i finansowych szpitala. Uważam, że do czasu rozstrzygnięcia 
procedury wyboru nowego dyrektora zarządzanie szpitalem powinna kontynuować  
dotychczasowa  dyrekcja. Ja zostanę w miejscu gdzie wiele spraw nie zostanie rozwiązanych. 
Nie uczestniczyłem w wielu rozmowach. Nie uczestniczyłem w negocjacjach nt. sytuacji 
szpitala. Stałem z boku. Sytuacja finansowa, oczekiwania kadr i pielęgniarek to są trudne 
sprawy.” 
 
G.Hoffmann cyt.: „Mam pytanie czy mogę  podpisać umowę na zakup tomografu?” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt: „Pan sam podejmuje decyzje.”  
 
G. Hoffmann cyt.: „Informuję Zarząd, że podpiszę umowę na adaptację pomieszczeń pod 
tomograf.” 
 
Ad. 7 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /3 za/ podjął uchwałę w sprawie  wydania opinii 
potwierdzającej działalność Wielkopolskiego Stowarzyszenia na Rzecz Chorych, 
Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Rehabilitacja” im. K.Marcinkowskiego z siedzibą w 
Wągrowcu. Uchwałę zreferowała kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak. Uchwała 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył pismo MOW w Antoniewie dot.  ujęcia w planie 
rzeczowo-finansowym na rok 2012  zadania „Włączenie oczyszczalni do kolektora 
sanitarnego w ramach przedsięwzięcia pn. Kanalizacja obszaru Krajobrazowego Puszcza 
Zielonka i okolic.” 
 
Obecnie działająca oczyszczalnia nie spełnia wymogów określonych w pozwoleniu 
wodnoprawnym. Przekroczone jest stężenie fosforu. W związku z tym nałożona została kara, 
a jest możliwość zamiany kary na inwestycję w postaci nowej oczyszczalni. 
 
Pismo przedstawiła kierownik Wydziału Ochrony Środowiska M. Klessa. Pismo stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9 
Zarząd Powiatu jednogłośnie / 3 za/ podjął uchwałę w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 
powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Danuty Żwikiewicz-Muszyńskiej nauczyciela 
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Uchwałę 
zreferowała kierownik Wydziału Oświaty K. Krenz. Uchwała stanowi załącznik nr  7 do 
protokołu.  
 
 

 



 
5 

 

 
Ad.10 
Zarząd Powiatu jednogłośnie / 3 za/ podjął uchwałę w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 
powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Iwony Sobczak nauczyciela kontraktowego 
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Uchwałę zreferowała 
kierownik Wydziału Oświaty K. Krenz. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.11 
Zarząd Powiatu po rozpatrzeniu wniosków postanowił przyznać Nagrodę Herbu Powiatu  p. 
H. Heckert / 2 głosy za, 1 przeciw/  i p. M. Kaniewskiemu / 3 za/. Wnioski stanowią załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12 
Zarząd Powiatu zapoznał się z analizą opisową Powiatowej Biblioteki Publicznej w 
Wągrowcu w 2010 roku. Analizę przedstawił Wicestarosta T. Kranc. Analiza stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. Ewentualne uwagi zostaną przedstawione na przyszłym 
posiedzeniu  Zarządu.   
 
Ad.13 
Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Prezydenta Miasta Poznania będące odpowiedzią na 
wystąpienie Zarządu Powiatu o przystąpieniu do Aglomeracji Poznańskiej. Pismo przedstawił 
Wicestarosta T. Kranc. Pismo stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Ad.14 
Termin następnego posiedzenia Zarządu ustalono na dzień  28 lipca 2010r. godz. 14.00 oraz 
29 lipca 2010r. 
Ad. 15 
Uwagi i wnioski zgłoszono:  
 
Sekretarz A. Sebastyański przedstawił pismo dot. uruchomienia środków na wszczęcie 
postępowania dot. rozbiórki garaży  przy ul. Kościuszki 53 w Wągrowcu. Sekretarz omówił 
kosztorys i procedury związane z przeprowadzeniem rozbiórki. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
           
           Protokołowała 
          ______________ 
            /K.Kubacka/ 
 

  
                                    

                                            Wicestarosta  
 

                _____________________ 
                    /Tomasz Kranc / 
 

 
                                                         Andrzej Bielecki          ___________ 

                                                                        Andrzej Wieczorek           _________________ 

 


